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Protokół Nr 28/21
z posiedzenia Komisji Finansów Rady Miejskiej w Słupsku, która odbyła się w dniu 22 września
2021 r.
Obrady rozpoczęto o godz.12:00 a skończono o 14:00

1. Sprawy regulaminowe.

- stwierdzenie quorum

Przewodniczący  Komisji  Adam  Treder przywitał  wszystkich  uczestniczących
w  posiedzeniu  Komisji.  Stwierdził,  że  w  sali  obrad  jest  quorum  umożliwiające
podejmowanie prawomocnych wniosków i opinii.

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków.

Obecni:

1.Beata Chrzanowska
2. Bogusław Dobkowski
3. Bożena Hołowienko
4. Łukasz Jaworski
5. Jacek Szaran
6. Adam Treder
7. Aldona Żurawska
(Lista obecności stanowi zał.nr 1 do niniejszego protokołu.)

– przyjęcie porządku obrad

(Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi zał.nr 2 do niniejszego protokołu.)
Przewodniczący Komisji Adam Treder poinformował, że radni otrzymali zawiadomienie    
o posiedzeniu wraz z proponowanym porządkiem obrad. Ze swej strony ze względu na 
zaproszenie, w wyniku dyskusji na Komisji Gospodarki Komunalnej, do udziału w 
dzisiejszym posiedzeniu Prezesa Spółki InnoBaltica, zaproponował, by zaopiniowaniem 
tego projektu Komisja zajęła się zaraz po 1. punkcie, jako pkt.2, a kolejne punkty 
otrzymałyby kolejne numery od 3 do 7.Nikt nie zgłosił sprzeciwu i innych wniosków.

Wobec powyższego poddał zmianę porządku obrad pod głosowanie.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie wniosek o zmianę  porządku obrad.
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Jacek Szaran, 
Adam Treder,Aldona Żurawska

NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski
Przewodniczący  Komisji  Adam  Treder poddał  pod  głosowanie  porządek  obrad  wraz
z przegłosowaną zmianą.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie 
przyjęła do realizacji poniższy porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe.
2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/252/19 Rady 

Miejskiej w Słupsku z dnia 27 listopada 2019 roku w sprawie powierzenia Spółce 
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InnoBaltica Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku 
wykonywania części zadań własnych Miasta Słupska z zakresu publicznego 
transportu zbiorowego (druk Nr 35/5)

3. Ocena wykonania budżetu za I półrocze 2021 r.
4.  Informacja na temat realizacja wniosków pokontrolnych z dnia 11 grudnia 2019 r.

będących wynikiem kompleksowej kontroli Miasta Słupska przeprowadzonej w 
okresie od dnia 8 kwietnia 2019 r. do 15 października 2019 r.

5. Zgłoszenie wniosków Komisji do budżetu Miasta Słupska na 2022 r.
6. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
7. Sprawy bieżące.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Jacek Szaran, 
Adam Treder,Aldona Żurawska

NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski

- przyjęcie protokołu 
Przewodniczący Komisji Adam Treder przypomniał, że wraz z materiałami radni otrzymali
protokół z ostatniego posiedzenia Komisji w dniu 24 czerwca br. Zapytał, czy są do niego 
uwagi.
Wobec braku uwag poddał protokół Nr 27/21 z 24 czerwca  2021 r. pod głosowanie.
 Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania, jednogłośnie 
przyjęła ww. protokół. 

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (7)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Jacek Szaran, 
Adam Treder,Aldona Żurawska

NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski

Ad pkt.2 Omówienie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/252/19
Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 27 listopada 2019 roku w sprawie powierzenia Spółce InnoBaltica
Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku wykonywania części zadań 
własnych Miasta Słupska z zakresu publicznego transportu zbiorowego (druk Nr 35/5). 
(Projekt uchwały stanowi załącznik do Protokołu Nr XXXV sesji Rady Miejskiej w Słupsku)
Hubert Tosik z ZIM przedstawił przedstawił projekt.
Z-ca Prezydenta Marek Goliński poinformował o tym, iż o 480 tys. zwiększają się wydatki 
majątkowe i zmniejszają bieżące.
Przewodniczący Komisji Adam Treder połączył się a pomocą Teamsa z Prezesem Spółki 
InnoBaltica Tomaszem Głobińskim.

Głos w dyskusji zabrali radni: Łukasz Jaworski, Bogusław Dobkowski, Adam Treder, Anna 
Mrowińska, która poprosiła o umowę oraz o przedstawienie jej harmonogramu działań z 
naciskiem na Słupsk.
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Prezesem Spółki InnoBaltica Tomasz Głobiński wyjaśnił dlaczego kwoty są wyższe i, że zmiany są 
w sumie techniczne. Odpowiadając na pytania powiedział, że nie powinno być opóźnień w 
realizacji projektu, gdyż Włosi mają zapewniony sprzęt na ten cel. W sprawie umowy wyjaśnił, 
że jest ona ogólnodostępna i ma ją również ZIM. Nadmienił, że są Spółką celową nienastawioną 
na zysk. Działają na zasadzie rekompensaty. Później mogą rozszerzyć swoją działalność.  
Zobowiązał się do dostarczenia radnej dokumentów, o które się zwróciła. 

Komisja Finansów w drodze dyskusji, w wyniku głosowania większością głosów 
zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (5)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ (2)
Jacek Szaran, Adam Treder
NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski                                                                 

Ad pkt.3 Ocena wykonania budżetu za I półrocze 2021 r.

Przewodniczący Komisji Adam Treder poinformował, że radni otrzymali droga elektroniczną :
– informację o wykonaniu budżetu jst w II kwartale 2021 r.,

(Informacja stanowi zał. nr 3 do niniejszego protokołu.)
– informację o przebiegu wykonania Budżetu Miasta Słupska za I półrocze 2021,
– uchwałę RIO w spr. opinii o informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta za I p.2021.

(WW. informacje stanowią załącznik do protokołu Nr XXXV/21 sesji Rady Miejskiej)
Skarbnik Miasta Anna Gajda przedstawiła ww. informację. 
Dodała, że nie widzi żadnych zagrożeń w wykonaniu budżetu.  Mają braki ze względu na wzrost 
uczniów w szkołach niepublicznych, bo jest to nie do przewidzenia oraz na wynagrodzeniach ale 
na to jest rezerwa. 
Głos w dyskusji zabrali radni:  Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Aldona Żurawska, Jacek
Szaran.
Odpowiedzi udzielali Skarbnik Miasta i  Jarosław Borecki Dyrektor ZIM.
Przewodniczący Komisji Adam Treder zaproponował przyjęcie informacji do wiadomości.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, przez aklamację
przyjęła  do wiadomości Informację Prezydenta Miasta  Słupska  o przebiegu wykonania
Budżetu  Miasta  Słupska  za I  półrocze  2021 roku oraz o  kształtowaniu się  wieloletniej
prognozy finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć.
Przewodnicząca  Rady  Beata  Chrzanowska  zaproponowała,  by  Komisji  przeszła  teraz
do opiniowania projektów uchwał, ponieważ o 14tej będzie musiała wyjść na spotkanie,
a chciałaby być przy ich omawianiu.
Przewodniczący Komisji Adam Treder zapytał, czy ktoś jest przeciw.
Nikt nie zgłosił sprzeciwu.
Przewodniczący Komisji Adam Treder powiedział, że rozumie iż  Komisja Finansów Rady Miejskiej
w Słupsku przez aklamację zmieniła porządek obrad.

Ad pkt.4 Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
– opinia Komisji dot. projektu uchwały  w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/478/21 Rady 

Miejskiej w Słupsku z dnia 31 marca 2021 roku w sprawie planu podziału środków z 
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Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na realizację zadań z 
zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych 
w 2021 roku (druk nr 35/4).

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor Wydziału ZiSS Beata Pawlicka.
Komisja Finansów w drodze dyskusji, w wyniku głosowania jednogłośnie zaopiniowała 

pozytywnie ww. projekt uchwały
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (6)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Adam Treder, 
Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Jacek Szaran
NIEOBECNI (1)

- Sprawozdaniem z realizacji Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Słupska na lata
2017-2025+

Komisja Finansów w drodze dyskusji, przez aklamację przyjęła ww. sprawozdanie nie 
wnosząc uwag.

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki
paliwa w Mieście Słupsku, w roku szkolnym 2021/2022 (druk nr 35/3).

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor Wydziału Edukacji Anna Sadlak.
Komisja Finansów w drodze dyskusji, w wyniku głosowania jednogłośnie zaopiniowała 

pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (6)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Adam 
Treder, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Jacek Szaran
NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zawarcia Porozumienia z 
Powiatem Słupskim, Gminą Miasto Ustka, Gminą Słupsk, Gminą Damnica i Gminą 
Kępice w sprawie ustalenia zasad realizacji i finansowania cyklu działań na rzecz 
integracji europejskiej służących promocji Słupska i regionu (druk nr 35/6). 
 Komisja Finansów w wyniku głosowania jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie ww. 
projekt uchwały
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (6)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, 
Adam Treder, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
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Jacek Szaran
NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski

- opinia Komisji  projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2021 
rok (druk nr 35/9)
- głosowanie wniosku Prezydenta Miasta Słupska z dnia 20 września 2021 r. o zmianę 
przeznaczenia części rezerwy celowej utworzonej na wydatki bieżące na wypłatę 
wynagrodzeń oraz pochodnych od wynagrodzeń o charakterze jednorazowym.
(Wniosek stanowi zał.nr 4 do niniejszego protokołu.)
Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda przedstawiła wniosek i projekt uchwały. 

Komisja Finansów w wyniku głosowania jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie ww. 
wniosek
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (7)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Jacek 
Szaran, Adam Treder, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski

- opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 
2021 rok (druk nr 35/9). 
 Komisja Finansów w wyniku głosowania większością głosów  zaopiniowała pozytywnie ww. 
projekt uchwały.
Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (5)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Jacek Szaran, Aldona 
Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Łukasz Jaworski, Adam Treder
NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska 
na 2021 rok (druk nr 35/10).

Skarbnik Miasta Anna Gajda przedstawiła projekt uchwały.

Komisja Finansów w wyniku głosowania jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie ww. projekt 
uchwały
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (7)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Jacek 
Szaran, Adam Treder, Aldona Żurawska
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NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski

– opinia Komisji w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2021 rok oraz 
zmiany treści Uchwały Nr XXVI/432/20 z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie 
uchwalenia budżetu Miasta Słupska na 2021 rok (druk nr 35/11).

Skarbnik Miasta Anna Gajda przedstawiła projekt uchwały.

Komisja Finansów w wyniku głosowania większością głosów  zaopiniowała pozytywnie 
ww. projekt uchwały.
Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Jacek Szaran, Aldona 
Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Łukasz Jaworski, Adam Treder
NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski

z

– opinia Komisji w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Słupska 
na lata 2021 - 2040. (druk nr 35/12).

Skarbnik Miasta Anna Gajda przedstawiła projekt uchwały.

Komisja Finansów w wyniku głosowania większością głosów  zaopiniowała pozytywnie 
ww. projekt uchwały.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (5)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Jacek Szaran, Aldona 
Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Łukasz Jaworski, Adam Treder
NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski
(Projekty uchwał i sprawozdanie stanowią załączniki do XXXV protokołu z sesji Rady 
Miejskiej w Słupsku)

Ad.pkt.5 Informacja na temat realizacja wniosków pokontrolnych z dnia 11 grudnia 
2019 r. będących wynikiem kompleksowej kontroli Miasta Słupska przeprowadzonej 
w okresie od dnia 8 kwietnia 2019 r. do 15 października 2019 r.
(Ww. informacja stanowi zał.nr 5 do niniejszego protokołu.)
Przewodniczący Komisji Adam Treder poinformował, że radni otrzymali ww. informację, 
a także informację radcy prawnego w sprawie kar przewidzianych za naruszenie 
dyscypliny finansów publicznych.
(Informacja radcy prawnego stanowi zał.nr 6 do niniejszego protokołu.)
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Informację Prezydenta przedstawiła Z-ca Prezydenta Marta Makuch. 
Głos w dyskusji zabrali radni: Łukasz Jaworski i Jacek Szaran.

Komisja Finansów w drodze dyskusji, przez aklamację przyjęła ww. informację.

Ad pkt.6 Zgłoszenie wniosków Komisji do budżetu Miasta na 2022 r. 
Przewodniczący Komisji Adam Treder przypomniał, że członkowie Komisji otrzymali 
wnioski do budżetu miasta na 2022 r. zgłoszone przez radnych: Bogusława Dobkowskiego,
Radnych: Anny Rożek, Renaty Stec i Pawła Szewczyka.
Zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zgłosić jakieś wnioski.
Radna Beaty Chrzanowskiej zgłosiła wnioski o :

- wybudowanie mostu na rzece łączącego ul.Słoneczną z ul.Leśną,
- wyremontowanie mostu „Łabędziego”,
- zapewnienie środków na zakup komputerów dla szkół niezbędnych do 
przeprowadzenia egzaminów,
- na zdewastowanych terenach zieleni urządzić parkingi utwardzając je 
ażurowymi płytami.

Przewodniczący Komisji Adam Treder zaproponował, by Komisja przekazała wszystkie wnioski 
Prezydentowi Miasta, gdyż zgodnie z uchwałą Nr XXXII/519/21  z dnia 30 czerwca 2021 r.  do 30 
września Prezydent gromadzi wszystkie wnioski by zidentyfikować potrzeby.

Komisja Finansów  w drodze dyskusji, przez aklamację postanowiła przekazać 
Prezydentowi Miasta Słupska zgłoszone do niej wnioski:

1. Radnego Bogusława Dobkowskiego,
2. Radnych: Anny Rożek, Renaty Stec i Pawła Szewczyka,
3. Radnej Beaty Chrzanowskiej o :

- wybudowanie mostu na rzece łączącego ul.Słoneczną z ul.Leśną,
- wyremontowanie mostu „Łabędziego”,
- zapewnienie środków na zakup komputerów dla szkół niezbędnych do 
przeprowadzenia egzaminów,
- na zdewastowanych terenach zieleni urządzić parkingi utwardzając je 
ażurowymi płytami.

(Ww. wnioski stanowią zał.nr 7 do niniejszego protokołu.)

Ad pkt 7. Sprawy bieżące.

Przewodniczący Komisji Adam Treder stwierdził, że do Komisji nie wpłynęły żadne pisma do 
rozpatrzenia lub zapoznania się w tym punkcie.

Wobec zrealizowania porządku obrad zamknął posiedzenie.

Protokół sporządziła: Przewodniczący Komisji
Renata Szczęsna
Dyrektor BRM          Adam Treder


